
 
iisclub Oranjewâld         notulen jaarvergadering 26 november 2003 (seizoen 2002-2003) 1 

NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 26 NOVEMBER 2003 BIJ RESTAURANT “DE KON INGSHOF” 

 SEIZOEN 2002-2003 
 
1 Opening  
 
Om 20.10 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 12 leden welkom. Er zijn geen 
op- of aanmerkingen op de agenda. 
 
 
2 Mededelingen en ingekomen stukken  
 
- Er worden twee kopjes koffie door het bestuur aangeboden 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Bericht van verhindering: het bestuurslid mevrouw M. Leemburg 
- Kaarten voor EK-allround in januari 2004 kunnen nog besteld worden bij Piet Oosterhof 
- Kaarten voor de feestavond op 10 januari a.s. zijn vanavond verkrijgbaar bij J. Holtrop en na 

vanavond bij ’t Wenhûs in Heerenveen. 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 27 november 2002  
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2002 tot 1-10-2003)  
 
Het jaarverslag van de secretaris wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester  
 
Het financieel overzicht spreekt voor zich. Het positieve resultaat is vooral het gevolg van de rente-
inkomsten. De penningmeester wijst erop dat de financiële afwikkeling met de gemeente plaats zal 
vinden in het komend boekjaar. Dat doet een forse aanslag op de reserves en de rente-inkomsten 
zullen daardoor navenant dalen. Het afgelopen seizoen zijn er vrij grote eenmalige investeringen ge-
daan in de verlichting (bedrading) en in de keet (houtreparaties en schilderwerk). 
 
6 Verslag kascommissie (H. Wakker en C. Post)  
 
De kascommissie heeft de financiële boekhouding gecontroleerd en in orde bevonden. Het jaarverslag 
van de penningmeester wordt goedgekeurd en vastgesteld. Daarmee verleent de vergadering déchar-
ge aan het bestuur. 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer H. Wakker wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer E. Mendel 
(Heidelaan 9) zal, na het afgelopen seizoen plaatsvervangend lid te zijn geweest,  samen met de heer 
C. Post (Rotstergaastweg 91; Nieuweschoot) de kas voor het seizoen 2003-2004 controleren. Als 
reserve en plaatsvervangend lid wordt de heer S. Rijpkema (Carolinalaan 14) benoemd. 
 
8 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie volgend seizoen (2004-2005) niet te verhogen. De con-
tributie blijft derhalve  € 5,-- per gezin (inclusief kinderen tot en met 15 jaar).  
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9 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn de heren H. Kok en S. Siebenga en mevrouw M. 
Leemburg. De aftredende bestuursleden stelden zich herkiesbaar en zijn zonder tegenkandidaten 
herbenoemd. 
 
 
10 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
Onlangs zijn van de vaste wal naar het eilandje stroom- en geluidskabels gelegd. De achterzijde van 
de baan kan daarmee ook worden verlicht. 
 
Keet is geheel opgeknapt. Kozijnen zijn vervangen, houtrot gerepareerd en de keet is geverfd in antiek 
groen met oranje luiken en deuren. 
 
Er zijn een viertal bankjes (in totaal 8 meter) aangeschaft om het onderbinden van de schaatsen te 
vergemakkelijken. 
 
Er wordt nog gezocht naar een wat kleinere bouwkeet (op wielen) om het materiaal (o.a. veegmachi-
ne) in op te kunnen bergen. Mevrouw Hooghiemster geeft de suggestie om eens bij Caparis te infor-
meren. 
 
De laatste aanpassingen aan de baan zijn verricht. Het bestuur had de zuidelijke doorgang nog graag 
breder gezien, maar dit bleek uiteindelijk niet mogelijk vanwege de daar gelegen waterleiding. Het 
resterende deel van de bijdrage van IJsclub Oranjewoud aan de inrichting van het ijsbaanterrein zal nu 
worden betaald. 
 
 
11 Rondvraag  
 
• Lokatie keet 

De lokatie van de keet langs de ijsbaan wordt, o.a. in verband met de verkeerssituatie, als minder 
gelukkig beschouwd. Het bestuur geeft aan dat bij de realisatie van de ijsbaan de voor- en tegens 
van de verschillende mogelijkheden uitgebreid zijn besproken. Zelfs nog in een van de jaarverga-
deringen. Alles afwegende is de huidige lokatie het meest geschikt bevonden.  
 

• Toiletvoorziening 
Gedurende de korte periode’s dat de ijsbaan de afgelopen jaren geopend was, is er nauwelijks 
gevraagd naar een toilet. Bij langere winterperioden en/of veel vraag naar een toiletvoorziening zal 
deze tijdelijk worden gehuurd. 

 
• IJshockey 

Het ijshockeyen op de baan levert gevaarlijke situaties voor kleine kinderen op. Het bestuur on-
derkent het probleem en heeft over mogelijke oplossingen nagedacht. Er zullen plastic oranje     
pionnen worden aangeschaft om zowel voor ijshockeyers als de overige schaatsers duidelijk aan 
te geven waar geijshockied wordt. 

 
• Verkeersveiligheid 

Het oversteken van de Cissy van Marxveldlaan blijft gevaarlijk o.a. door het harde rijden op deze 
weg. Er worden verschillende suggesties gedaan om het verkeer nadrukkelijker te attenderen op 
de aanwezigheid van een ijsbaan en het daarmee gepaard gaan van overstekende kinderen. Het 
plaatsen van borden in combinatie met knipperlichten zoals in de wegenbouw zal door het bestuur 
nader worden onderzocht. 
Het oversteken van de Cissy van Marxveldlaan blijft overigens ten allen tijde een verantwoorde-
lijkheid van de kinderen en/of ouders zelf. 
 
 
 



 
iisclub Oranjewâld         notulen jaarvergadering 26 november 2003 (seizoen 2002-2003) 3 

• Toewijzing Fries Kampioenschap oudste pupillen meisjes door Gewest (Jubileumrijderij) 
Het Gewest Friesland van de KNSB heeft IJsclub Oranjewoud een jubileumrijderij toegewezen in 
verband met haar 75-jarig bestaan in 2004. Officieel moet het bestuur hier nog van in kennis wor-
den gesteld evenals over eventuele voorwaarden waaraan moet worden voldaan. 
Op voorhand is echter al duidelijk dat het organiseren van een dergelijke rijderij niet conform de 
afspraken met de gemeente zijn. Ook is het maar zeer de vraag of de baan voldoende lang is om 
een dergelijke rijderij eventueel te kunnen organiseren. 
De heer C. Post (oud-voorzitter) licht toe dat er in het verleden (en dat zal nu niet veel anders zijn) 
aan zeer veel eisen (b.v. kleedgelegenheid, prijzengeld, officials) moest worden voldaan en dat 
een en ander ook financieel het nodige betekent. 
Het bestuur geeft aan de officiële toewijzing af te wachten en daarna een besluit te nemen. 

 
12 Sluiting 
 
Om 21.15 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  


